
AKADEMICKÝ SENÁT 
UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 16/2021 (271) 
ze zasedání Akademického senátu UTB konaného 7. prosince 2021 od 13:00  

prostřednictvím elektronické komunikace na dálku 

Přítomni: Blaštíková Lucie, Mgr. Ph.D.; Dočkal Adam, Ing.; Dujka Petr, Mgr.; Fluxa Petr, Ing.; 

Horáková Monika, Ing. Ph.D.; Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Klokočka Jan, Bc.; 

Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; Kuřitka Ivo, doc. Ing. et Ing. Ph.D. et Ph.D.; Marada Jan, Bc.;  

Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Melichárek Zdeněk, Mgr. Ph.D.; Mráček Aleš, doc. Mgr. Ph.D.;  

Mrázek Jan, Ing.; Musil Miroslav, Ing. Bc. Ph.D.; Nemeškal Libor, doc. MgA. Ph.D.;  

Nguyen Quang Milan, BcA.; Novák Petr, doc. Ing. Ph.D.; Ondra Pavel, Ing.; Paul David, Bc.;  

Rybová Magdaléna, Ing.; Sedlačík Michal, doc. Ing. Ph.D.; Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.;  

Skovajsa Jan, Ing.; Soukalová Radomila, Ing. Ph.D.; Staněk Michal, prof. Ing. Ph.D.;  

Strohmandl Jan, Ing. Ph.D.; Sysala Tomáš, Ing. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.;  

Trojan Jakub, RNDr. MSc. MBA. Ph.D.; Úředníček Zdeněk, doc. RNDr. Ing. CSc.;  

Valášek Pavel, doc. Ing. CSc., LL.M.; Zapletal Rostislav, MgA. 

Celkem přítomno: 33 členů AS UTB (z 36) 

Omluveni: Halgoš Martin; Noga Pavel, doc. ArtD; Skácel Václav, MgA. 

Stálí účastníci zasedání: Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Černý Alexander, RNDr.; 

Gajdůšková Alena, PaedDr.; Kalenda Jan, doc. Mgr. Ph.D.; Knápková Adriana, doc. Ing. Ph.D.; 

Macháčková Alena, Ing. CSc.; Sáha Petr, prof. Ing. CSc.; Sedlařík Vladimír, prof. Ing. Ph.D.  

Hosté: Večeřová Hana, Ing. 

Zasedání zahájil a řídil předseda AS UTB doc. Sysel.  

Ověření přítomnosti členů AS UTB. 

Schválený předběžný program zasedání 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FT“. 

6. Vyhlášení voleb do AS UTB ve volebním období 2022–2025. 

7. Projednání návrhu smlouvy o zřízení služebnosti CETIN. 

8. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2022“. 

9. Různé. 

Ad 1) Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

Zápis z předchozího zasedání byl po zapracování připomínek zaslán všem účastníkům zasedání 

a zveřejněn v informačním systému UTB. 

K hlasování přítomno 32 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 271/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 15/2021 (270) ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:       32 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 271/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 15/2021 (270) ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 
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Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

Usnesení, ze kterých vyplývají úkoly nebo vyžadují kontrolu plnění: 

Usnesení AS UTB č. 270/4 

AS UTB vyzval vedení UTB k vyřešení parkování u objektů UTB. 

Kvestor vysvětlil a komentoval danou situaci – jednání s městem, které může probíhat až 3 měsíce. 

- U16 – zadáno osvědčené firmě, která se nyní zabývá sondáží situace. Kvestor čeká na prohlášení 

od děkana FMK, protože FMK plánuje nastěhovat k U16 větší množství Koma buněk. 

- U12 – vytvořena detailnější studie, je možno předložit a jednat s magistrátem města. 

- U11 – zde se nabízí varianta krytého parkoviště se zelenou střechou. 

Ad 3) Projednání programu zasedání 

K hlasování přítomno 33 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 271/2: 

AS UTB schválil program zasedání AS UTB č. 16/2021 (271) ve znění: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FT“. 

6. Vyhlášení voleb do AS UTB ve volebním období 2022–2025. 

7. Projednání návrhu smlouvy o zřízení služebnosti CETIN. 

8. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2022“. 

9. Udělení předchozího souhlasu AS UTB ke jmenování členů disciplinární komise UTB. 

10. Doplnění členů Komise pro doktorské studium. 

11. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FMK“. 

12. Různé. 

Hlasování: 

Pro:       33 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 271/2: 

AS UTB schválil program zasedání AS UTB č. 16/2021 (271) ve znění: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FT“. 

6. Vyhlášení voleb do AS UTB ve volebním období 2022–2025. 

7. Projednání návrhu smlouvy o zřízení služebnosti CETIN. 

8. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2022“. 

9. Udělení předchozího souhlasu AS UTB ke jmenování členů disciplinární komise UTB. 

10. Doplnění členů Komise pro doktorské studium. 

11. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FMK“. 

12. Různé. 
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Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestora 

Rektor prof. Sedlařík  

- Poděkování všem organizátorům a účastníkům vzpomínkové akce 17. listopad. 

- SR č. 18/2021 – Jazyková kompetence uchazečů o zaměstnání na pozice akademických 

pracovníků na Univerzitě Tomáše Bati ve Zlíně. 

- RR č. 36/2021 – Předcházení šíření onemocnění COVID-19 na pracovištích UTB. 

- 14. 1. 2022 návštěva komise NAÚ v rámci kontroly institucionální akreditace. 

- Řádné zasedání Rady pro vnitřní hodnocení – kontrola pěti SP a schválena žádost FT 

o akreditaci magisterského studijního programu Konstrukce nástrojů. 

- Účast rektora na slavnostním vyhlášení výsledků soutěže Inovační firma Zlínského kraje 2021 

(TIC společně se Zlínským krajem). 

- Česká konference rektorů – kladné vyjádření k materiálu (vznikl na UTB) Principy pro zavádění 

opatření na VŠ v souvislosti minimalizací dopadu pandemie Covid-19 na výuku. Dále diskuze 

s předsedou NAÚ – přechod do on-line studia. 

- Jednání se zástupci Zlínského kraje – realizace interní grantové soutěže v programu Podpora 

kvality na UTB ve Zlíně (IGA-K) v rámci projektu „Podpora vzdělávání na UTB pro strategické 

potřeby Zlínského kraje“ (poskytovatel Zlínský kraj). 

- Vyhodnocení interní grantové soutěže v programu Podpora kvality na UTB ve Zlíně s využitím 

finančních prostředků poskytovaných v rámci TRINITY BANK TALENT FUND. 

- 20 let UTB – v souvislosti se situací Covid-19 nelze výročí řádně oslavit (15. 12. bylo 

plánováno slavnostní otevření auly) – všem zaměstnancům, kteří jsou na univerzitě 20 let, 

písemné poděkování a doporučeno ředitelům a vedoucím v případě THP pracovníků navrhnout 

odměnu jako symbolické poděkování. 

Dr. Matýsek: v posledních RR ohledně Covid-19 vypadlo znění: U osob ve věku 60 a více let, a dále 

u osob s chronickými nemocemi nebo s oslabenou imunitou (na základě potvrzení od lékaře), 

je možné nadřízeného zaměstnance (rektor/kvestor/děkan fakulty/ředitel součásti) požádat o úpravu 

pracovních činností tak, aby došlo k redukci možného přenosu nemoci. 

Rektor: tato opomenutí mě mrzí, napíšu děkanům a vedoucím součástí apel, aby zohledňovali výše 

citované znění. 

Předsedkyně Správní rady PaedDr. Alena Gajdůšková  

- Informace ze zasedání Správní rady dne 12. 11. – schváleno: 

• Plán realizace a strategický záměr UTB pro r. 2022. V doplňujícím usnesení vyjádřena 

podpora úsilí vedení UTB zapojit se do programu evropských univerzit. 

• Zpráva o vnitřním hodnocení UTB. Správní rada projednala Zprávu o vnitřním 

hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností UTB ve Zlíně: 

2021–25, ve znění schváleném AS UTB dne 2. 11. 2021. 

• Program na podporu strategického řízení UTB. Správní rada projednala Program na 

podporu strategického řízení UTB ve Zlíně pro rok 2022. Správní rada podporuje 

aktivity vedení UTB vedoucí k zajištění připravenosti na zapojení do projektů OP JAK 

a OP TAK, včetně zajištění potřebné personální struktury. 

- Správní rada vzala na vědomí: 

• Zprávu rektora o stavu univerzity. Poděkování rektorovi, vedení univerzity a všem 

ostatním, od Rady Zlínského kraje poděkování a ocenění za spolupráci s krajem, 

podporu projektům společných aktivit (trasování, call centra). 

• Správní rada se staví kladně k záměru vybudování sportoviště UTB. 

- PaedDr. Gajdůšková popřála všem klidné svátky, hodně zdraví, sil a inspirace do nového roku. 

- Doc. Sysel opětoval přání k vánočním svátkům PaedDr. Aleně Gajdůškové za celý AS UTB. 
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Prorektor prof. Sáha 

- 15. 12. se budou projednávat projekty IGA – v lednu 2022 budou odstartovány (práce pro 

proděkany). 

- Československé projekty – balíček financí pro 7 projektů ČR, z UTB odešly 3 projekty (malá 

pravděpodobnost získání). 

- Projekty Horizont – malý zájem naší univerzity, nezúčastňujeme se ani přípravných akcí, 

seminářů. Prorektor žádá všechny věnovat této problematice pozornost. 

- Zapojení do mezinárodních infrastruktur – v rámci infrastruktur, na které jsme napojeni, a které 

platíme, jsou obsaženy stovky zahraničních partnerů. Tyto využívá jen malá skupina 

vědeckovýzkumných pracovníků – je třeba zlepšit a rozšířit využití. 

- K otázce parkování – město bude schvalovat úpravu podmínek pro provozování aktivit 

v památkových zónách. Projekt, který je připraven do r. 2030, nezohledňuje současnou dobu, 

není dostačující, architekti hledí do minulosti, není povoleno v podstatě nic (parkoviště, 

zateplování budov aj.) – likvidace života v centru Zlína. Tuto tematiku je třeba řešit, vytvořit 

vhodné podmínky pro rozvoj univerzity a tím i města. Univerzita disponuje více jak 10 tisíci 

osob, což k chodu města není zanedbatelné, náš hlas by neměl zapadnout. Mělo by být 

samozřejmostí, aby nám město vycházelo vstříc. 

Dr. Matýsek vyjádřil prorektoru Sáhovi plnou podporu. 

Prorektorka doc. Knápková 

- Projekty v programu Podpora kvality na UTB ve Zlíně s využitím finančních prostředků 

poskytovaných v rámci TRINITY BANK TALENT FUND – z 16 projektů vybráno 

k financování 10 (účast FHS, FMK, FAI, FAME). 

- Soutěž IGA v programu Podpora kvality na UTB ve Zlíně (IGA-K) v rámci projektu „Podpora 

vzdělávání na UTB pro strategické potřeby Zlínského kraje“ (poskytovatel Zlínský kraj) – 

4 projekty navrženy k financování (FT, FAI, FAME, FMK), podrobnější info na 

www.utb.cz/veda-a-vyzkum/projekty/interni-projekty/podpora-kvality-na-utb-ve-zline-iga-k/ 

- Call centra určená na trasování osob COVID pozitivních opětovně otevřena v listopadu 2021, 

jedno call centrum ve Zlíně a jedno v Uherském Hradišti. Práce studentů v rámci výuky 

(odborné praxe) v centrech je bezplatná, soboty a neděle jsou financovány. Příslib Zlínského 

kraje poskytnutí dotace ve výši 500.000,- Kč. KHS vyjednává další zdroje financování pro 

pokračování call center. 

- Zaslána žádost na MŠMT o dotaci pro studenty se specifickými potřebami (127 studentů na 

UTB) a o dotaci pro potřeby studentů Univerzity třetího věku (U3V). 

- Bude odeslán pravidelný newsletter našim absolventům. 

- Přání poklidného adventního času, krásné Vánoce a hodně úspěchů v novém roce. 

Prorektor Dr. Beníček 

- Spuštěna nová elektronická přihláška, která nahradila verzi v IS/STAG. 

- Anglické studijní programy – letos dřívější otevření podávání přihlášek, v tuto chvíli máme 

170 přihlášek což je 1/4 loňského počtu. 13 již přijato na FAI (studenti, kteří nemohli loni přijet 

z důvodu opatření Covid-19). 

- Mezinárodní oddělení – 80 studentů se chystá na výjezd v LS, cca 100 studentů chce přijet. 

Příjezdů z Turecka bude méně, problém financování na turecké straně. Též méně studentů 

z Koreje, Japonska a Tchaj-wanu. 

- Pedagogika – od 20. 12. bude spuštěno hodnocení kvality výuky a poběží až do 31. 1. 2022. 

Veškeré připomínky jsou nastaveny jako anonymní, je na studentovi, zda zadá své jméno. 

V momentě, když student klikne na tlačítko „ukončení“, tak se anketa uzavře a není možné se 

k ní vrátit. Hodnocení konkrétního pedagoga je umožněno jen na některých fakultách z důvodu 

individuální tvorby rozvrhu. Seznam hodnotících studentů vidí jen děkan fakulty a proděkan pro 
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pedagogiku. Nikdo z ostatních pedagogů se k seznamu studentů nemůže dostat. Studenti, kteří 

se hodnocení účastní, budou zvýhodněni možností předzápisu, losování cen. Výsledky 

hodnocení předmětů vidí jen garant SP, garant předmětu a ředitel ústavu. 

- Přání k Vánocům a do nového roku. 

Kvestor RNDr. Černý 

- Poděkování všem, kteří se podíleli více než rok na práci vytvoření programu Elektronická 

přihláška. 

- Vrácení finančních prostředků pro nákup MATY centra (nákup neuskutečněn) součástem UTB – 

ještě v roce 2021. 

- Stavební komise – začne realizace audiovizuálního digitálního studia (na U2), rekonstrukce 

objektu U7 – jednáme s odborem investic MŠMT o přednostní přidělení investic příštího roku 

ještě v letošním roce. Předpokládáme provizorium větší počet měsíců. 

Ad 5) Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FT“ 

Předloženo 18. 10. 2021. Projednáno v LK AS UTB dne 9. 11. a 23. 11. 2021. Materiál byl po 

zapracování připomínek a vyjádření AS FT rozeslán dne 29. 11. 2021. 

Dne 1. 12. byla rozeslána finální verze s vypuštěním čl. 24 odst. 2. 

Hlasovat se bude o verzi ze dne 1. 12. 2021. 

Stanovisko rektora je souhlasné. 

K hlasování přítomno 32 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 271/3: 

AS UTB schválil Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na Fakultě 

technologické ve verzi ze dne 1. 12. 2021. 

Hlasování: 

Pro:       31 

Proti:       0 

Zdržel se:    1 

Usnesení AS UTB č. 271/3: 

AS UTB schválil Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na Fakultě 

technologické ve verzi ze dne 1. 12. 2021. 

Ad 6) Vyhlášení voleb do AS UTB ve volebním období 2022–2025 

Termín voleb 14. 2. 2022 – 26. 2. 2022. 

• AS UTB vyhlásí volby a zároveň vydá pokyny pro organizaci voleb.  

• Podrobné organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb na fakultě vydá AS fakulty 

nejpozději 30 dnů před konáním voleb.  

• Každá fakulta si upřesní dny konání voleb v rozmezí vyhlášeného termínu voleb. 

Informace dr. Drábkové byly rozeslány předsedům fakultních senátů. 

Doc. Sysel na dotaz a upozornění prof. Staňka (FHS 2 klausule týkající se GDPR) odpověděl, že se 

zatím jedná jen o vyhlášení voleb, kontrola průběhu přípravy voleb bude diskutována v LK a posléze 

na zasedání AS UTB dne 11. 1. 2022. 

Dr. Musil informoval, že současný AS FLKŘ (končí v prosinci 2021) schválil již všechny potřebné 

náležitosti a dne 13. 12. 2021 bude schvalovat volební komisi. FLKŘ jednoznačně podporuje 

elektronický volební systém. 

K hlasování přítomno 33 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 271/4: 

AS UTB vyhlásil podle čl. 2 odst. 1 Volebního řádu AS UTB volby do AS UTB pro volební období 

2022–2025. Volby proběhnou v termínu od 14. do 26. února 2022. Konkrétní dny voleb v uvedeném 
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termínu stanoví na jednotlivých fakultách podrobné organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb 

na fakultě, které vydá akademický senát fakulty nejpozději 30 dnů před konáním voleb.  

Za každou fakultu se do AS UTB volí 4 akademičtí pracovníci a 2 studenti.  

Volby se mohou konat prezenčně nebo elektronicky, což bude stanoveno v podrobných organizačních 

pokynech pro přípravu a průběh voleb na fakultě. Hybridní forma není přípustná. V případě stanovení 

prezenčního způsobu volby budou podrobné organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb obsahovat 

i pravidla pro změnu na elektronický způsob hlasování a pokyny pro elektronickou volbu, které budou 

využity v případě špatné hygienicko-epidemické situace. 

Hlasování: 

Pro:       32 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 271/4: 

AS UTB vyhlásil podle čl. 2 odst. 1 Volebního řádu AS UTB volby do AS UTB pro volební období 

2022–2025. Volby proběhnou v termínu od 14. do 26. února 2022. Konkrétní dny voleb v uvedeném 

termínu stanoví na jednotlivých fakultách podrobné organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb 

na fakultě, které vydá akademický senát fakulty nejpozději 30 dnů před konáním voleb.  

Za každou fakultu se do AS UTB volí 4 akademičtí pracovníci a 2 studenti.  

Volby se mohou konat prezenčně nebo elektronicky, což bude stanoveno v podrobných organizačních 

pokynech pro přípravu a průběh voleb na fakultě. Hybridní forma není přípustná. V případě 

stanovení prezenčního způsobu volby budou podrobné organizační pokyny pro přípravu a průběh 

voleb obsahovat i pravidla pro změnu na elektronický způsob hlasování a pokyny pro elektronickou 

volbu, které budou využity v případě špatné hygienicko-epidemické situace. 

 

Složení Volební komise UTB usnesením AS UTB 231/6: 

Mgr. Lenka Drábková, Ph.D. (FHS) – předsedkyně komise 

Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. (FT) 

JuDr. Jiří Zícha, Ph.D. (FaME) 

Ing. Radim Bačůvčík, Ph.D. (FMK) 

Ing. Pavel Pokorný, Ph.D. (FAI) 

JUDr. Jaromír Maňásek (FLKŘ)  ->  není již akademickým pracovníkem na UTB. 

Doplnění volební komise o Ing. Petra Svobodu, Ph.D. (FLKŘ). 

(o členech volební komise se nemusí hlasovat tajně). 

K hlasování přítomno 33 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 271/5: 

AS UTB jmenoval Ing. Petra Svobodu, Ph.D. (FLKŘ) členem volební komise UTB. 

Hlasování: 

Pro:       33 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 271/5: 

AS UTB jmenoval Ing. Petra Svobodu, Ph.D. (FLKŘ) členem volební komise UTB. 

Ad 7) Projednání návrhu smlouvy o zřízení služebnosti CETIN 

Předloženo 5. 11. 2021. Předkládací lhůta (2 týdny) je splněna. 

Kvestor komentoval předložený návrh, upozornil, že materiál souvisí s rekonstrukcí objektu U1. 
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K hlasování přítomno 33 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 271/6 

AS UTB projednal záměr uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti a kladně 

se vyjádřil k uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti č. 11010-102969.  

Hlasování: 

Pro:       33 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 271/6: 

AS UTB projednal záměr uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti a kladně 

se vyjádřil k uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti č. 11010-102969. 

Ad 8) Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2022“ 

Předloženo dne 27. 11. 2021. Postoupeno k projednání do EK AS UTB (zasedání EK 14. 12. 2021 ve 

13:00 on-line). 

Kvestor představil formou prezentace předložený návrh. 

Materiál postoupen EK. 

Dr. Sysala: má univerzita nástroj, aby si pohlídala pokles KEN o více jak 3 %? 

Kvestor: máme čerstvé informace, které pan rektor nemohl zahrnout do předkládaného materiálu. 

Dosud se přijímalo více studentů do SP s koeficientem 1,00. 

Rektor: informoval jsem na kolegiu rektora a vyvstala shoda s děkany, že pro tento akademický 

rok nebudou žádná regulační opatření. Manažerské rozhodnutí je zcela na příslušných součástech. 

Musíme se snažit přijímat studenty do studijních programů s vyšším KEN. 

Dr. Sysala: jak bude řešena případná pokuta? O ztrátu se podělí všichni rovnoměrně, přestože jen 

některá součást nabírala s koeficientem ekonomické náročnosti 1? 

Rektor: nechci poukazovat na viníka, jedná se o komplexní problém týkající se více součástí. 

Musíme se k tomu postavit a poučit se do budoucna. 

Doc. Novák: tato problematika byla diskutována již loni v EK – měla by se domluvit pravidla, aby 

k tomu jevu nedocházelo. Nyní je nevhodnější doba nastavit přijímající podmínky pro příští 

akademický rok a omezovat počty studentů s koeficientem 1. 

Rektor: poděkoval za upozornění a pověřil dr. Beníčka zakomponovat návrh do systému – je nutno 

předejít těmto situacím. 

Dr. Strohmandl: strana 11 Rozpočtu – FT není zahrnutá ve Scopus. 

Rektor: uvedl, že FT musí být zaměřená na kvalitní vědecké časopisy – Web of Science. Podpořit 

kvalitní výzkum.  

 

Dále kvestor představil prezentaci Výstavba nového objektu U1. 

Dr. Sysala: k prezentaci postupu výstavby FT – dříve byla zmíněna podmínka, že nová budova 

musí být kubicky i půdorysně stejná. Z vizualizace je viditelné, že návrh nového objektu má 

o 1 podlaží méně. 

Kvestor: podlaží je stejný počet, poslední je částečně ustoupené, protože tam bude strojní a další 

vybavení. Objemově to splňuje potřebné požadavky. V neposlední řadě je to o financích. 

Doc. Novák: předpokládáme, že se i v dnešních cenách stavebnin a logistiky vejdeme do 

plánovaného rozpočtu 450 mil. Kč? 

Kvestor: existuje příslib ministerstva o navýšení 100 mil. Kč. 

 

 

  



   

 

 

8 

Rektor se omlouvá z účasti na dalším pokračování zasedání a požádal o dotazy, které spadají do 

bodu Různé. 

Ing. Mrázek: ze zasedání SK AS UTB – je možné řešit kontrolu bezinfekčnosti studentů, kteří chtějí 

jídlo sebou, až u pokladny nebo při odchodu z menzy? 

Rektor: Řešení pravidel vstupu do menzy studentů a doktorandů, kteří nejsou očkovaní: postupujeme 

podle vládních opatření, dnes jsme tuto problematiku řešili na kolegiu rektora a připomínku SK 

akceptuji, budeme tuto problematiku řešit a hledat řešení s ředitelem KMZ tak, aby byl umožněn nákup 

jídel bez konzumace. 

Ing. Rybová: lze využití tzv. „lepíků“? 

Rektor: existuje morální selhání jednotlivců (přelepování nálepek), nejsem pro. 

Doc. Sysel doplnil, že stále funguje dovážková služba. 

Dr. Sysala položil dotaz na tarify mezd v souvislosti s růstem minimální mzdy. 

Rektor: zatím nové tarify nejsou v řešení. 

 

Rektor popřál všem pěkné svátky, hodně zdraví a duševní pohody, poděkoval za dosavadní 

spolupráci. 

Doc. Sysel jménem celého AS UTB též vyslovil rektorovi přání k vánočním svátkům a novému roku. 

Ad 9)   Udělení předchozího souhlasu AS UTB ke jmenování členů Disciplinární komise UTB 

Předloženo 11. 11. 2021. Navržení členové Disciplinární komise UTB na nadcházející dvouleté období: 

Akademičtí pracovníci:  

- doc. Mgr. Jan Kalenda, Ph.D., prorektor pro kvalitu  

- doc. Ing. et Ing. Ivo Kuřitka, Ph.D. et Ph.D., garant DSP Nanotechnologie a pokročilé materiály  

- prof. Ing. Petr Humpolíček, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnosti FT, školitel v DSP Biomateriály a 

biokompozity  

Studenti:  

- Ing. Danila Gorgol, DSP, 2. ročník, Nanotechnologie a pokročilé materiály 

- Ing. Eliška Daďová, DSP, 1. ročník, Biomateriály a biokompozity 

- Ing. Dominika Hanušová, DSP, 1. ročník, Biomateriály a biokompozity 

 

Doc. Úředníček – zaujalo mě, že navržení kandidáti jsou jen z FT. 

Doc. Sysel vysvětlil, že se jedná o Disciplinární komisi UTB pouze pro studenty studující v SP mimo 

fakulty, přesněji tedy doktorské SP na UNI. Každá fakulta má svoji vlastní Disciplinární komisi. 

Tajné hlasování, kde se lze vyjádřit jednotlivě ke každému navrženému jménu. 

Skrutátoři: doc. Zdeněk Úředníček a Ing. Magdaléna Rybová 

K tajnému hlasování přítomno 33 členů AS UTB. Protokol o hlasování je přílohou zápisu. 

Usnesení AS UTB č. 271/7: 

AS UTB udělil předchozí souhlas ke jmenování členů Disciplinární komise UTB ve složení: 

Akademičtí pracovníci:  

- doc. Mgr. Jan Kalenda, Ph.D., prorektor pro kvalitu  

- doc. Ing. et Ing. Ivo Kuřitka, Ph.D. et Ph.D., garant DSP Nanotechnologie a pokročilé materiály  

- prof. Ing. Petr Humpolíček, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnosti FT UTB, školitel v DSP 

Biomateriály a biokompozity  

Studenti:  

- Ing. Danila Gorgol, DSP, 2. ročník, REK, Nanotechnologie a pokročilé materiály 

- Ing. Eliška Daďová, DSP, 1. ročník, REK, Biomateriály a biokompozity 

- Ing. Dominika Hanušová, DSP, 1. ročník, REK, Biomateriály a biokompozity 
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Ad 10) Doplnění členů Komise pro doktorské studium. 

Členy Komise pro doktorské studium navrhuje rektorovi studentská komora AS UTB. Tajné hlasování 

bude pouze pro členy SK AS UTB. Vybrat je možno nejvýše dva kandidáty. Za kandidáty na členy 

komise budou rektorovi navrženi dva kandidáti, kteří obdrží největší počet platných hlasů. 

 

Navržení kandidáti: 

- Ing. Štěpán Dlabaja, FMK 

- Ing. Zdenko Metzker, FaME 

- Ing. Jan Mrázek, FAI 

- Ing. Jiří Vaněk, FT 

Skrutátoři: doc. Zdeněk Úředníček a Ing. Magdaléna Rybová 

K tajnému hlasování přítomno 11 členů SK AS UTB. Protokol o hlasování je přílohou zápisu. 

Usnesení SK AS UTB: 

Studentská komora se tajným hlasováním usnesla na návrhu rektorovi UTB na doplnění Komise 

pro doktorské studium o následující členy: 

- Ing. Štěpán Dlabaja, FMK 

- Ing. Jan Mrázek, FAI 

Ad 11)   Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FMK“ 

Předloženo 29. 11. 2021. Rozesláno 30. 11. 2021. Postoupeno k projednání do LK AS UTB na zasedání 

LK 14. 12. 2021 on-line ve 13:00. Pozvánka poslat též děkanovi a příslušnému proděkanovi FMK. 

Dr. Maňasová Hradská představila předložený materiál. 

Dr. Nemeškal: dotaz k navýšení počtu výtisků při odevzdávání doktorské práce. 

Dr. Maňasová Hradská: je plně v kompetenci proděkana pro tvůrčí činnost. 

Prof. Sáha: též plně v kompetenci děkana – marketingový tah, disertační práce jako reprevýtisk. 

Ad 12) Různé 

- Doc. Sysel:  

- Plánované zasedání AS UTB do konce volebního období: 11. 1. 2022; 1. 2. 2022; 22. 2. 2022. 

- Úprava webu UTB – zatím nesplněno (struktura UTB, všechny součásti vyzvat k doplnění 

údajů). V kompetenci kvestora UTB. 

- Informace z RVŠ:  

• Sněm RVŠ požádal NAÚ, aby s ohledem na zhoršující se epidemickou situaci respektoval 

konání zápočtů a zkoušek na vysokých školách on-line formou, obdobně jako v minulém 

akademickém roce. 

• Sněm RVŠ poděkoval Pavlu Dolečkovi, náměstku MŠMT pro vysoké školy a vědu 

a výzkum, za dosavadní aktivní a účinnou spolupráci.  

• Sněm RVŠ odmítá další vyhlášení pracovní povinnosti pro studenty vysokých škol. 

Studenti VŠ jsou připraveni pomáhat na dobrovolné bázi, zavedení pracovní povinnosti 

významně negativně ovlivní přípravu budoucích zdravotníků. 

• Sněm RVŠ odsuzuje vyjádření bývalého prezidenta Václava Klause v reakci na projev 

předsedy Studentské komory RVŠ Michala Farníka. 

• Reforma financovaní doktorského studia – RVŠ doufá v pokračování přípravy i pod novým 

vedením ministerstva. RVŠ si od reformy slibuje důstojné finanční ohodnocení doktorandů, 

které bude na úrovni mladých začínajících vědeckých pracovníků a bude 

konkurenceschopné s jinými oblastmi pracovního trhu. RVŠ považuje za nebytné, aby 

vedení MŠMT zapojilo zástupce RVŠ do přípravy konkrétních kroků reformy.  

• Rozpočet – Sněm RVŠ bere na vědomí přípravu rozpočtu VŠ na rok 2022, vyzývá 

nastupující vládu ČR, aby v rámci očekávané úpravy návrhu státního rozpočtu pro rok 2022 
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minimálně nesnižovala stávající návrh nárůstu rozpočtu pro oblast VŠ a provedla nezbytnou 

úpravu střednědobého výhledu na léta 2023-24, kde zatímní návrh státního rozpočtu 

neobsahuje potřebný nárůst pro oblast VŠ, a to v rozporu s očekávaným demografickým 

vývojem a s ním spojeným nezbytným nárůstem výkonů VŠ. 

• Sněm RVŠ se připojil k apelu ČKR vůči ministerstvům školství, financí a pro místní rozvoj 

ohledně řešení dopadu navyšování nákladů v oblasti investic VŠ realizovaných v rámci 

programu EDS. 

• Rekapitulace vývoje přípravy koaličního programu v oblasti VŠ a VaV. 

• Národní plán obnovy – žádost o snížení byrokracie, zapojení státních a soukromých 

vysokých škol, apel na nárůst finančních prostředků. 

• Metodika M17+ – komise RVŠ shromáždila zkušenosti, RVŠ nabízí spolupráci na 

dopracování Metodiky 17+. 

- Ing. Macháčková:  

- Zasedání Etické komise dne 23. 11. on-line, účast 6 členů ze 7, přizvaná pověřenkyně pro 

ochranu osobních údajů Ing. Jašková. U předložených projektů nutno vyjasnit otázky ochrany 

osobních údajů. Projekty bude Etická komise znovu posuzovat per rollam. 

- Prof. Staněk: známe termíny zasedání Sněmu RVŠ v roce 2022? 

Dr. Skarupská: na webu RVŠ je uvedeno první zasedání 10. 2. 2022. 

- Doc. Novák se dotázal na koeficient DPH. 

Kvestor: hrozí snížení koeficientu, protože nejsou očekávané výnosy.  

- Doc. Mráček: úkoly pro garanty SP, je to požadavek NAÚ (MŠMT)? 

Dr. Beníček: ano, požadavek vyplývá z Plánů realizace strategického záměru UTB, ale snažíme 

se garantům ulevit tím, že vlastní vyplňování v IS/STAG realizuje pověřená osoba a maximální 

množství informací čerpáme s akreditačních žádostí. 

Následovala diskuze o nadměrné administrativě. 
 

Termín příštího zasedání a předběžný program: 

K hlasování přítomno 29 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 271/8 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB na 11. ledna 2022 od 13 hodin s místem konání 

v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2022“. 

6. Kontrola stavu přípravy voleb do AS UTB pro volební období 2022–2025. 

7. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných na FMK“. 

8. Různé. 

V případě změny formy zasedání v důsledku špatné hygienicko-epidemické situace bude tato 

informace rozeslána společně s pozvánkou na zasedání a zároveň zveřejněna ve veřejné části 

internetových stránek UTB. 

Hlasování: 

Pro:       29 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 
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Usnesení AS UTB č. 271/8: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB na 11. ledna 2022 od 13 hodin s místem konání 

v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora.  

5. Projednání návrhu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2022“. 

6. Kontrola stavu přípravy voleb do AS UTB pro volební období 2022–2025. 

7. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných 

na FMK“. 

8. Různé. 

V případě změny formy zasedání v důsledku špatné hygienicko-epidemické situace bude tato 

informace rozeslána společně s pozvánkou na zasedání a zároveň zveřejněna ve veřejné části 

internetových stránek UTB. 

 

 

AS UTB přeje všem zaměstnancům a studentům UTB krásné vánoční svátky a rodinnou pohodu. 

 

Příští řádné zasedání AS UTB proběhne v úterý 11. ledna 2022 od 13 hodin  

s místem konání v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín. 

V případě změny formy zasedání v důsledku špatné hygienicko-epidemické situace bude tato 

informace rozeslána společně s pozvánkou na zasedání a zároveň zveřejněna ve veřejné části 

internetových stránek UTB. 

Konec zasedání: 16:50 

Ve Zlíně dne 9. 12. 2021 

Zapsala T. Kosinová, doc. Sysel 

  

 

 

 

 

 Ing. Magdaléna Rybová v. r. doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., v. r. 

 předsedkyně SK AS UTB   předseda AS UTB 


